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Protokół Nr III/2024 

Sesji Rady Powiatu w Pułtusku 

w dniu 27 czerwca 2024 r. 

początek posiedzenia – godz. 15.00 
 

 

Wiceprzewodniczący Rady Marek Jończyk otworzył III Sesję Rady Powiatu                  

w Pułtusku. Poinformował, iż Sesja jest transmitowana i utrwalana za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, iż w posiedzeniu uczestniczy                      

14 radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji i uchwał. 
 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Powiatu powitał wszystkich, którzy 

przybyli na dzisiejsze obrady oraz wszystkich śledzących transmisję Sesji. 

Ponadto poprosił o wyrozumiałość, gdyż debiutuje w dniu dzisiejszym w roli 

Przewodniczącego.  

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Powiatu zarządził przystąpienie do realizacji następnego  

punktu porządku Sesji Przedstawienie porządku Sesji.  

 

Wiceprzewodniczący Rady p. M. Jończyk-  zapytał cyt. „Czy są wnioski                        

w sprawie zmiany porządku obrad?” 

 

Wobec braku propozycji zmiany porządek Sesji realizowany był w wersji 

przedstawionej w zawiadomieniu na posiedzenie Rady. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku Sesji.  

3. Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji w Pułtusku                     

w 2023r.  

4. Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej o stanie 

bezpieczeństwa, ochrony przeciwpożarowej, zagrożeniach pożarowych                     

i innych miejscowych oraz zabezpieczeniu operacyjnym powiatu 

pułtuskiego za rok 2023. 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu pułtuskiego za rok 

2023.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie podniesienia wysokości wynagrodzenia dla 

rodzin zastępczych zawodowych i prowadzących rodzinny dom dziecka. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Powiatu 

Pułtuskiego na rok 2024 Nr LX/363/2023 Rady Powiatu w Pułtusku z dnia 

27 grudnia 2023r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Pułtuskiego.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby członków Komisji Rewizyjnej.  

10.  Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej  i Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

12.  Informacja na temat prac Zarządu Powiatu i realizacji uchwał Rady 

Powiatu. 

13.  Informacja na temat uchwał Zarządu Powiatu w sprawie zmian budżetu 

powiatu. 

14.  Wnioski i oświadczenia radnych.  

15.  Zamknięcie Sesji. 
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Przed przystąpieniem do realizacji kolejnych punktów porządku Sesji 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do Przewodniczących Komisji                             

o przedstawienie opinii Komisji.  

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Radna Krystyna Estkowska-

poinformowała, iż cyt. „Komisja Spraw Społecznych obradowała 18 czerwca br. 

Pozytywnie zaopiniowała tematy będące przedmiotem obrad dzisiejszej Sesji 

Rady Powiatu w Pułtusku. Dziękuję.” 

Przewodnicząca Komisji Polityki Regionalnej i Promocji Radna Małgorzata 

Chełstowska- poinformowała, iż cyt. „Komisja Polityki Regionalnej i Promocji 

pozytywnie zaopiniowała tematy będące przedmiotem obrad III Sesji Rady 

Powiatu w Pułtusku. Komisja odbyła swoje posiedzenie w dniu 18 czerwca 

2024 r. Dziękuję.” 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów Radny Paweł Brodzki- 

poinformował, iż cyt. „Komisja Budżetu i Finansów obradowała na posiedzeniu 

w dniu 18 czerwca 2024 roku. Komisja pozytywnie zaopiniowała tematy będące 

przedmiotem obrad III Sesji Rady Powiatu w Pułtusku. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa Radna Małgorzata 

Chełstowska- poinformował, iż cyt. „Komisja pozytywnie zaopiniowała tematy 

będące przedmiotem obrad dzisiejszej Sesji Rady Powiatu w Pułtusku. 

Dziękuję.” 

 

Ad. 3 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu zarządził przystąpienie do realizacji 

kolejnego punktu porządku Sesji Sprawozdanie z działalności Komendy 

Powiatowej Policji w Pułtusku w 2023r. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. M. Jończyk – zapytał cyt. „Czy 

przedstawiciel Komendy Powiatowej Policji w Pułtusku, chciałby coś dodać              

do przedstawionego sprawozdania?” 
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I Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Pułtusku p. Wiesław Rupiński- 

poinformował, iż cyt. „ Nie.” 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. M. Jończyk – poinformował, iż cyt. 

„Dziękuję. A czy ktoś z Państwa ma pytania do przedstawiciela Komendy? Nie 

ma, dziękuję bardzo. Dziękujemy za złożenie sprawozdania. Informuję,                           

iż sprawozdanie zostało przyjęte.” 

 

Ad.4 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu zarządził przystąpienie do realizacji 

kolejnego punktu porządku Sesji Informacja Komendanta Powiatowego 

Państwowej Straży Pożarnej o stanie bezpieczeństwa, ochrony 

przeciwpożarowej, zagrożeniach pożarowych i innych miejscowych oraz 

zabezpieczeniu operacyjnym powiatu pułtuskiego za rok 2023. 

Wiceprzewodniczący Rady  Powiatu p. M. Jończyk - poinformował, iż cyt. 

„Powyższą informację Szanowni Radni otrzymali w systemie eSesja. Była ona 

również przedmiotem wspólnego posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa oraz 

Komisji Polityki Regionalnej i Promocji. Czy przedstawiciel Komendy, chciałby 

coś dodać do sprawozdania?” 

Naczelnik Wydziału Operacyjnego Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Pułtusku p. Cezary Kisiel- poinformował, iż cyt. „Nie.” 

Wiceprzewodniczący Rady  Powiatu p. M. Jończyk - poinformował, iż cyt. 

„Dziękuję bardzo. A ktoś z Państwa ma pytania? Dziękuję bardzo. Informuję, że 

informacja została przyjęta.” 

 

Ad.5 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu zarządził przystąpienie do realizacji 

kolejnego punktu porządku Sesji Informacja o stanie bezpieczeństwa 

sanitarnego powiatu pułtuskiego za rok 2023.  
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Wiceprzewodniczący Rady  Powiatu p. M. Jończyk - poinformował, iż cyt. 

„Również powyższą informację Szanowni Radni otrzymali w systemie eSesja. 

Była również przedmiotem wspólnego posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa 

oraz Komisji Polityki Regionalnej i Promocji. Czy przedstawiciel Powiatowego 

Inspektoratu Sanitarnego w Pułtusku, chciałby coś dodać do przedstawionej 

informacji?” 

Przedstawiciel Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Pułtusku                 

p. Henryk Staśkiewicz- poinformował, iż cyt. „Nie.  

Wiceprzewodniczący Rady  Powiatu p. M. Jończyk- poinformował, iż cyt. 

„Dziękuję bardzo. A Państwo macie pytania do Przedstawiciela? Nie ma. 

Dziękuję bardzo. Informacja została przyjęta. 

 

Ad. 6. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu zarządził przystąpienie do realizacji 

kolejnego punktu porządku Sesji Podjęcie uchwały w sprawie podniesienia 

wysokości wynagrodzenia dla rodzin zastępczych zawodowych                              

i prowadzących rodzinny dom dziecka. 

Wiceprzewodniczący Rady  Powiatu p.  M. Jończyk - poinformował, iż cyt. 

„Poproszę Panią Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  w Pułtusku 

Panią Alicję Patalan o przedstawienie projektu uchwały.” 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Pułtusku p. Alicja Patalan- 

poinformowała, iż cyt. „Witam Państwa bardzo serdecznie. Przedstawiam 

Państwu projekt uchwały w sprawie podniesienia wynagrodzenia dla rodzin 

zastępczych zawodowych i prowadzących rodziny dom dziecka oczywiście                    

z prośbą o jej podjęcie. I może krótko powiem, iż art. 85 ustawy o wspieraniu 

rodziny i systemie pieczy zastępczej określa, iż rodzinie zastępczej zawodowej 

oraz prowadzącym rodzinny dom dziecka przysługuje miesięczne 

wynagrodzenie nie niższe niż kwota 4100 zł. Natomiast zgodnie z art. 91 ustawy 

cytowanej, Rada Powiatu może w drodze uchwały podnieść wysokość takich 
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wynagrodzeń. I ostatnio uchwała w tej sprawie była podejmowana w dniu                    

22 lutego 2023r., gdzie kwoty wynagrodzeń minimalnych zostały podniesione 

odpowiednio dla rodziny zawodowej do kwoty 4200 zł brutto, dla 

prowadzących rodziny dom dziecka 4300 zł. W tej chwili nasza propozycja 

wygląda w ten sposób, iż proponujemy rodzinom zastępczym zawodowym 

kwotę wynagrodzenia nie mniej niż 5300 zł, natomiast prowadzącym rodziny 

dom dziecka 5500 zł. Jest to oczywiście propozycja dla rodzin nowo 

pozyskanych. Może w tym miejscu warto powiedzieć, że na naszym terenie 

funkcjonują obecnie dwie rodziny zawodowe i jeden rodzinny dom dziecka, 

gdzie od 1 czerwca br. zaproponowaliśmy im, oczywiście jest to też zgodnie                  

z przepisami, gdzie obowiązuje nas podwyżka w wysokości 11,4%, 

wynagrodzenie to wynosi w tej chwili 6000 zł brutto. Jest to uzależnione                   

od stażu pracy, od ilości dzieci, które pozostają pod opieką rodziców. Dlatego 

też uważamy, że ze względu na ciężar wykonywanej pracy, warto było podnieść 

to wynagrodzenie. Natomiast tym nowym, którym pozyskamy, chcielibyśmy 

zaproponować troszeczkę więcej niż ustawa przewiduje. Bardzo prosimy                     

o podjęcie uchwały.” 

Wiceprzewodniczący Rady  Powiatu p.  M. Jończyk - poinformował, iż cyt. 

„Bardzo dziękuję. Czy są pytania w sprawie przedstawionego projektu 

uchwały?” 

W związku z brakiem pytań Wiceprzewodniczący Rady odczytał treść uchwały,                

a następnie zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie  

podniesienia wysokości wynagrodzenia dla rodzin zastępczych zawodowych                       

i prowadzących rodzinny dom dziecka. 

Za głosowało   14 radnych   

Przeciw     0  

Wstrzymało się    0   

Uchwała  Nr III/26/2024 została podjęta. 
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Ad. 7 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu zarządził przystąpienie do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały 

budżetowej Powiatu Pułtuskiego  na rok 2024 Nr LX/363/2023 Rady 

Powiatu w Pułtusku z dnia 27 grudnia 2023r. 

Wiceprzewodniczący Rady  Powiatu p.  M. Jończyk - poinformował, iż cyt. 

„Poproszę Panią Skarbnik, Panią Renatę Krzyżewską o przedstawienie projektu 

uchwały.” 

Skarbnik Powiatu p. R. Krzyżewska- poinformowała, iż cyt. „Proszę Państwa 

króciutko, ponieważ macie Państwo w uzasadnieniu szczegółowe informacje, 

więc pozwolę sobie tylko w takiej pigułce. Dochody zwiększamy                           

o 1 339 500,70 zł, wydatki o 2 356 971, 70 zł. Jak już mówiłam, na Komisjach, 

powstaje różnica między dochodami, a wydatkami. Tę różnicę pokrywamy 

przychodami w kwocie 1 017 471 zł i są to środki zgromadzone na 31 grudnia 

ubiegłego roku na rachunku budżetu. I po zmianie planu dochodów, dochody 

wynoszą 148 431 260,29 zł. Plan wydatków po zmianach 151 174 310,12 zł. 

Przychody po zmianach, przychody się zmieniają również                                      

7 543 040, 93 zł. I rozchody w kwocie 4 800 000 zł pozostają bez zmian. 

Omawiałam szczegółowo wszystkie zmiany. Jeśli Państwo są zainteresowani, to 

oczywiście proszę o pytania. Jeśli to Państwu wystarczy, to dziękuję 

serdecznie.” 

Wiceprzewodniczący Rady  Powiatu p.  M. Jończyk - poinformował, iż cyt. 

„Dziękuję. Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? Proszę, Pan 

Paweł.” 

Radny P. Kowalczyk- poinformował, iż cyt. „Tak, ja chciałem zapytać                         

w sprawie zwiększenia wynagrodzenia za budowę dróg i po pierwsze                         

o 1 400 000 zł. I pierwsze pytanie do Pana Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Pułtusku. Czy coś od czasu Komisji Rady Powiatu w Pułtusku 

zmieniło się w tej sprawie, czy zawarto jakieś porozumienie i jakieś wiążące 
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decyzje, czy jeszcze nie? A drugie pytanie w tej sprawie do Pani Skarbnik. Skąd 

tę kwotę 1 400 000 zł będziemy mieli na ewentualne zapłacenie, podwyższenie 

tego wynagrodzenia.” 

Wiceprzewodniczący Rady  Powiatu p.  M. Jończyk - poinformował, iż cyt. „To 

może najpierw Pani Skarbnik odpowie, a Pan się przygotuje Panie Dyrektorze.” 

Skarbnik Powiatu p. R. Krzyżewska- poinformowała, iż cyt. „Może ja, 

ponieważ moja odpowiedź będzie bardzo krótka. Tak, jak mówiłam o tym, że 

zwiększamy przychody i 1 400 000 zł będzie pochodziło z tzw. wolnych 

środków, czyli tych, które zgromadziliśmy na koniec ubiegłego roku. 

Wprowadzamy je do budżetu i niestety zwiększamy tym samym deficyt                       

i właśnie stąd, będą pochodziły środki na wypłacenie zwiększonego 

wynagrodzenia w tytułu waloryzacji, oczywiście po zawarciu ugody.” 

Radny P. Kowalczyk- poinformował, iż cyt. „Czy wolne środki były planowane 

ewentualnie na coś innego? Rozumiem, że ta waloryzacja nie jest do końca 

wcześniej planowana.” 

Skarbnik Powiatu p. R. Krzyżewska- poinformowała, iż cyt. „Nie miały 

konkretnego przeznaczenia, zwykle wykorzystujemy je w trakcie roku                        

na bieżąco w razie potrzeb i oczywiście według zasady pierwsze weszło, 

pierwsze wyszło, więc korzystamy z tych najstarszych środków, żeby je 

wprowadzić. Sukcesywnie je wydajemy. Korzystamy również z tych źródeł, 

żeby nie zaciągać pożyczki i nie powiększyć tego zobowiązania, ale wiemy, że 

nie na wszystko możemy przeznaczyć wolne środki. Więc tam, gdzie możemy, 

przeznaczamy i tu akurat wystąpiła taka sytuacja, że możemy wykorzystać te 

wolne środki i posiłkujemy się nimi. One nie były przeznaczone na nic innego, 

to nie były tzw.znaczone środki, bo już wprowadzaliśmy wolne środki                        

do budżetu w kwocie 24 000 zł z taką końcówką. To były środki, które 

pozostały       na koniec ubiegłego roku z tytułu środków z Funduszu Pomocy, 

ale to były znaczone środki. Są również czasami środki, które pozostają bez 

projektów. To nie są znaczone środki. To są środki, które nie były znaczone, 
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możemy je wykorzystać według uznania Zarządu i oczywiście Państwa, jak 

Państwo przegłosujecie teraz uchwałę. Nie były to znaczone środki.” 

Wiceprzewodniczący Rady  Powiatu p.  M. Jończyk - poinformował, iż cyt. 

„Dziękuję bardzo. Poprosimy Pana Dyrektora.” 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Pułtusku p. Marek Kamiński-  

poinformował, iż cyt. „Ten wskaźnik za maj obniżył się do poziomu 6,6%. 

Negocjowaliśmy, jak gdyby z wykonawcą. Prowadziliśmy rozmowy 

mediacyjne, sygnalizując to i udało nam się uzyskać zmniejszenie kwoty 

przeznaczonej na waloryzację do 949 949,99 zł, czyli z 1 310 000 zł zeszliśmy 

do 950 000 zł. Jeżeli chodzi o roboty dodatkowe, to one będą wynosiły w tej 

chwili 139 987,20 zł. W sumie nie będzie to kwota 1 400 000 zł, tylko                     

1 089 937,19 zł, czyli 310 000 zł mniej, niż to było przed informacją                        

o wysokości wskaźnika za maj.” 

Radny P. Kowalczyk- poinformował, iż cyt. „To jeszcze pytanie dodatkowe,                 

bo roboty dodatkowe, one tydzień temu jeszcze na Komisjach wynosiły                 

90 000 zł. Dzisiaj 130 000 zł,  tak Pan mówi? To co zmieniło się przez tydzień?” 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Pułtusku p. Marek Kamiński-  

poinformował, iż cyt. „Musimy pamiętać proszę Państwa, że roboty zostały 

odebrane 20 czerwca br. One cały czas trwały i pojawiła się konieczność 

wykonania robót dodatkowych w wysokości odpowiednio 33 000 zł dla jednej 

drogi i dla drugiej drogi ponad 16 000 zł. Ta trzecia droga, a mianowicie Budy 

Ciepielińskie- Piskornia o długości największej 6,5 km, roboty dodatkowe były 

wycenione ostatecznie przez wykonawcę na 317 000 zł. Udało zachować się 

wcześniej wynegocjowaną kwotę 90 000 zł. Proszę pamiętać, że te inwestycje 

cały czas trwały.” 

Radny P. Kowalczyk- poinformował, iż cyt. „Dziękuję.” 

Wiceprzewodniczący Rady  Powiatu p.  M. Jończyk - poinformował, iż cyt. 

„Dziękujemy. Czy są jeszcze jakieś pytania?” 
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W związku z brakiem innych pytań Wiceprzewodniczący Rady odczytał treść 

uchwały, a następnie zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

zmian uchwały budżetowej Powiatu Pułtuskiego  na rok 2024 Nr LX/363/2023 

Rady Powiatu w Pułtusku z dnia 27 grudnia 2023r. 

Za głosowało   14 radnych   

Przeciw     0  

Wstrzymało się    0   

Uchwała  Nr III/27/2024 została podjęta. 

Ad. 8 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu zarządził przystąpienie do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad Podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Pułtuskiego. 

Wiceprzewodniczący Rady  Powiatu p.  M. Jończyk - poinformował, iż cyt. 

„Poproszę Panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały.” 

Skarbnik Powiatu p. R. Krzyżewska- poinformowała, iż cyt. „Proszę Państwa, ta 

uchwała jest konsekwencją uchwały, którą podjęliście Państwo przed chwilą 

oraz tych uchwał, które dotyczyły zmian w budżecie, które podejmował Zarząd 

Powiatu w Pułtusku pomiędzy Sesjami Rady Powiatu w Pułtusku. W wyniku 

tych zmian zwiększono dochody o kwotę 1 419 320,05 zł. Wydatki                               

o 2 436 791,05 zł. Mówiłam o zwiększeniu przychodów, rozchodowych zmian. 

Zwiększył się również deficyt z tytułu wprowadzenia tych wolnych środków                 

i oczywiście wszystkie wielkości, których dotykały zmiany, czyli dochody 

ogółem, dochody bieżące, wydatki bieżące, wydatki inwestycyjne, wszystkie te 

pozycje, których dotykała uchwała w sprawie zmian w budżecie, mają swoje 

odzwierciedlenie i zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej, jeśli chodzi                     

o rok 2024. Oczywiście też mówiłam o tych zmianach inwestycyjnych, które 

trwają dłużej niż rok. Również w załączniku przedsięwzięć inwestycyjnych 

zostały naniesione zmiany. Dziękuję.” 
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Wiceprzewodniczący Rady  Powiatu p.  M. Jończyk - poinformował, iż cyt. 

„Dziękuję bardzo. Czy są pytania?” 

W związku z brakiem pytań Wiceprzewodniczący Rady odczytał treść uchwały,                

a następnie zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Pułtuskiego. 

Za głosowało   14 radnych   

Przeciw     0  

Wstrzymało się    0   

Uchwała  Nr III/28/2024 została podjęta. 

Ad. 9 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu zarządził przystąpienie do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 

liczby członków Komisji Rewizyjnej. 

Wiceprzewodniczący Rady  Powiatu p. M. Jończyk - poinformował, iż cyt. 

„Szanowni Państwo, zgodnie z §35 ust. 1 Statutu Powiatu Pułtuskiego, 

stanowiącego załącznik do Uchwały Nr II/ 21/ 2024 Rady Powiatu w Pułtusku  

z dnia 27 maja 2024 roku w sprawie Statutu Powiatu Pułtuskiego (Dz. Urz. Woj. 

Maz. poz. 5613), Rada wybiera członków Komisji Rewizyjnej w liczbie                     

od 3 do 5, w tym Przewodniczącego Komisji i Zastępcę Przewodniczącego 

Komisji. W skład Komisji Rewizyjnej wchodzą Radni, w tym przedstawiciele 

wszystkich Klubów, z wyjątkiem Radnych pełniących funkcję 

Przewodniczącego Rady, Wiceprzewodniczących Rady oraz członków Zarządu. 

Proszę o zgłaszanie propozycji. Proszę Panie Starosto.” 

Starosta Pułtuski p. J. Zalewski- poinformował, iż cyt. „Panie Przewodniczący, 

Klub Radnych Polskiego Stronnictwa Ludowego proponuje, aby Komisja 

Rewizyjna składała się z trzech członków.” 

Wiceprzewodniczący Rady  Powiatu p. M. Jończyk - poinformował, iż cyt. „Czy 

słyszeli wszyscy Państwo? Propozycja Pana Starosty jest taka, aby w skład 

Komisji wchodziły trzy osoby. Pan Paweł, proszę.” 
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Radny P. Kowalczyk- poinformował, iż cyt. „Chciałbym zaproponować, żeby                    

w skład Komisji Rewizyjnej wchodziło pięć osób, żeby Komisja była 

pięcioosobowa. Pozwolę sobie też może uzasadnić, dlaczego tak. To jest też, 

jakby propozycja całego naszego klubu Prawa i Sprawiedliwości. Szanowni 

Państwo, Komisja Rewizyjna jest z jednej strony jedną z najważniejszych 

Komisji, ponieważ powołanie Komisji Rewizyjnej jest wymagane ustawowo                

i ma też pewne specjalne uprawnienia w zakresie kontroli. I też pewnie ze 

względu na tę kontrolę budzi jakieś większe emocje i nad jej powołaniem już 

dyskutujemy drugą Sesję, ale też chciałbym Państwa przekonać, że 

niekoniecznie ta kontrola, z którą ta Komisja się wiąże, musi budzić jakiś 

niepokój. Wiadomo, że sama kontrola nie kojarzy się nikomu dobrze i nikt nie 

chce być kontrolowany, ale tutaj w tym przypadku istota tej kontroli jest też 

może trochę inna. Jeżeli zastanowić się nad czym dokładnie ta kontrola w tym 

przypadku by polegała, to ta niechęć może będzie jakaś mniejsza. Pojęcie 

kontroli nie jest, jakby nigdzie prawnie ściśle zdefiniowane, ale często określa 

się, to jako badanie zgodności stanu istniejącego ze stanem postulowanym                    

i przenosząc to na naszą Radę Powiatu w Pułtusku, to jako Rada planujemy 

pewne działania, Zarząd Powiatu w Pułtusku je wdraża i później weryfikujemy, 

patrzymy jak ta realizacja przeszła, czy wszystko zostało zrealizowane tak, jak 

było zaplanowane, czy nie do końca i ewentualnie z jakich powodów nie 

zostało. I tak, jakby jest to naturalny proces wszelkich jakichś działań i jeżeli nie 

określi się tego jako kontroli, to nie budzi to niepokoju. I ja właśnie 

proponowałbym spojrzeć na Komisję Rewizyjną w taki sposób, że to nie jest 

jakiś żandarm, który będzie tu stał nad Zarządem i tylko czekał na potknięcia               

i pod byle pretekstem próbował jakoś uderzyć w Zarząd, tylko, że jest to organ 

pomocniczy dla Rady, gdzie na spokojnie sprawdzamy, czy udaje się realizować 

to, co Rada sobie założyła. A jeśli się nie udaje, to też w jakim zakresie się nie 

udaje, jakie są rozbieżności i powody i jakby wypracowywać ewentualne 

poprawki, ale nie na zasadzie jakichś oskarżeń. Też Komisja Rewizyjna nie jest 
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jakąś nadzwyczajną instytucją. Mimo umocowania w ustawie, nie jest tą 

nadzwyczajną instytucją, która byłaby jakoś niezależna od Rady. Jest tylko 

pewnym narzędziem Rady. I tak też to określa ustawa, że Rada Powiatu 

kontroluje działalność Zarządu, a Komisja Rewizyjna tylko wykonuje zadania 

zlecone przez Radę Powiatu w zakresie kontroli. Czyli Komisja Rewizyjna nie 

działa samodzielnie, a wykonuje tylko te czynności wyłącznie ustalone przez 

Radę i to Radzie przedstawia ewentualne wnioski, a dalsze rozstrzygnięcia                            

i ewentualne działania należą już tylko i wyłącznie do Rady. Komisja Rewizyjna 

jest tylko narzędziem. To co robi Rada, Komisja robi po prostu w szczególe                      

i w bardziej skrupulatny sposób, tak, jak to jest także w przypadku innych 

Komisji, że nie wszystko szczegółowo omawiamy na Sesji, tylko na Komisjach. 

Jeżeli przyjmiemy takie podejście, nie ma powodu, żeby przyjmować jakieś 

inne, to myślę, że możemy dojść do wniosku, że z takiego merytorycznego 

punktu widzenia, to lepiej, żeby w Komisji Rewizyjnej zasiadało więcej osób, 

bo w każdej innej naszej Komisji mamy od 5 do 7 osób i dobrze, żeby w 

Komisji Rewizyjnej też tak było. Zawsze to jest jakaś taka większa szansa na 

lepszą analizę spraw, na lepsze wnioski i lepszą pracę Komisji. Też myślę, że 

tutaj, każdy się ze mną zgodzi. Do tej pory, w każdej kadencji powiatu, Komisja 

Rewizyjna liczyła, co najmniej pięć osób. Dzisiaj, jakby pojawia się ten problem 

i cała ta dyskusja o trzyosobowej Komisji nie wynika tutaj z jakichś przesłanek 

merytorycznych, tylko bezpośrednio z takiego układu politycznego, jaki mamy 

po wyborach. I mówiąc wprost, tutaj jako PSL, jako koalicja rządząca, możecie 

zaproponować do Komisji Rewizyjnej tylko dwoje radnych,  tak, jak to było 

czytane i tak jak jest to zapisane w ustawie.” 

Wiceprzewodniczący Rady  Powiatu p. M. Jończyk – podkreślił cyt. „Jedna 

osoba z Klubu.” 

Radny P. Kowalczyk- poinformował, iż cyt. „Tak, ale to jest jakby jeden 

warunek, ale w Komisji Rewizyjnej, zgodnie z ustawą, nie może zasiadać nikt                

z prezydium Rady i nikt z Zarządu Powiatu Rady, więc mamy trzyosobowe 
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prezydium, mamy pięcioosobowy Zarząd Powiatu, jakby ośmiu radnych nie 

może już zasiadać w Komisji Rewizyjnej. Tutaj z koalicji, że tak powiem 

rządzącej pozostaje tylko dwóch radnych. Więc jasno wynika, że jeżeli Komisja 

będzie trzyosobowa, to macie, że tak powiem szansę na utrzymanie większości 

w tej Komisji. Jeżeli Komisja będzie pięcioosobowa, to jest oczywiste, że tej 

większości nie będziecie mogli mieć. I mówiąc całkiem wprost, jeżeli 

podejmiemy jako Rada decyzję o powołaniu trzyosobowej Komisji, to będzie 

decyzja, która nie będzie świadczyła o kierowaniu się tutaj jakimiś 

merytorycznymi argumentami, tylko po prostu interesem partyjnym. I ja nawet, 

jakby nie chcę za to krytykować, bo każdy może sobie prowadzić polityką jaką 

chce, ale też chciałbym po prostu Was przekonać, że to jest taka krótkowzroczna 

polityka, bo w interesie Rady, Samorządu Powiatowego jako całości jest, jak 

najlepiej działająca Komisja, a tym samym ta liczniejsza Komisja. A jeżeli, to 

jest w interesie Rady i Samorządu, to też jest w interesie Waszym jako 

rządzących, bo lepiej działający Samorząd, myślę, że jest też w waszym 

interesie. I ja rozumiem po ludzku pewien taki opór, że skoro macie większość 

w Radzie, to chcecie zachować też większość w Komisji Rewizyjnej, ale też, 

jakby nie pozwólcie, żeby ta potrzeba zachowania większości była spełniona 

kosztem jakości pracy Komisji Rewizyjnej. Komisja Rewizyjna, w której nie 

będziecie mieli większości, nie stanie się jakimś narzędziem, który zrobi tu nie 

wiadomo jaki przewrót we władzach, nie postawi wszystkiego na głowie. Po 

prostu nie ma takich uprawnień i nie musicie wierzyć mi na słowo, tylko to jest 

zapisane w ustawie. Rada nadal ma decydujący głos. Dlatego apelujemy                  

o utworzenie Komisji Rewizyjnej w składzie pięcioosobowym, bo gwarantuje to 

lepszą jakość prac Komisji, a to będzie korzystne dla całego Samorządu. 

Dziękuję.” 

Wiceprzewodniczący Rady  Powiatu p. M. Jończyk- poinformował, iż cyt. 

„Wysłuchaliśmy bardzo obszernego uzasadnienia, więc może poprosimy                     

o uzasadnienie składu trzyosobowego.” 
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Starosta Pułtuski p. J. Zalewski- poinformował, iż cyt. „Panie Przewodniczący, 

ja proponuję przegłosować wniosek Klubu Polskiego Stronnictwa Ludowego, 

jak i wniosek Prawa i Sprawiedliwości, czy Komisja ma składać się z trzech 

osób, czy z pięciu osób?” 

Wiceprzewodniczący Rady  Powiatu p. M. Jończyk- zapytał cyt. „Czy są może 

jeszcze jakieś inne propozycje?” 

W związku z brakiem innych propozycji Wiceprzewodniczący Rady zarządził  

głosowanie nad ustaleniem składu liczbowego Komisji Rewizyjnej w liczbie                

3 radnych. 

Za głosowało   9 radnych   

Przeciw     5 radnych 

Wstrzymało się    0   

Wniosek został przyjęty.  

Wiceprzewodniczący Rady  Powiatu p. M. Jończyk- poinformował, iż cyt. „W 

takim razie większością głosów jest przyjęte już jak Państwo widzicie. Czyli 

drugi wniosek jest już jakby bezzasadny, żeby głosować. Czy chcecie go 

przegłosować. Panie Mecenasie, czy głosujemy?” 

Radca Prawny p. S. Paszkowski- poinformował, iż cyt. „Należy przegłosować, 

bo był taki wniosek.” 

Wiceprzewodniczący Rady  Powiatu p. M. Jończyk- poinformował, iż cyt. 

„Dobrze. Był jeden i drugi wniosek.” 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie nad ustaleniem 

składu liczbowego Komisji Rewizyjnej w liczbie 5 radnych. 

Za głosowało   5 radnych   

Przeciw     9 radnych  

Wstrzymało się    0   

Wniosek został odrzucony. 
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Wobec powyższego Wiceprzewodniczący Rady odczytał treść uchwały,                    

a następnie zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie ustalenia 

liczby członków Komisji Rewizyjnej. 

Za głosowało   9 radnych   

Przeciw     5 radnych  

Wstrzymało się    -   

Uchwała  Nr III/29/2024 została podjęta. 

Ad. 10 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu zarządził przystąpienie do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad Podjęcie uchwały w sprawie powołania 

Komisji Rewizyjnej. 

Wiceprzewodniczący Rady  Powiatu p. M. Jończyk- poinformował, iż cyt. 

„Szanowni Państwo w skład Komisji Rewizyjnej wchodzą Radni, w tym 

przedstawiciele wszystkich Klubów, tak jak już słyszeliśmy, z wyjątkiem 

Radnych pełniących funkcję: Przewodniczącego Rady Powiatu, 

Wiceprzewodniczących Rady Powiatu oraz członków Zarządu Powiatu. Proszę 

o zgłaszanie kandydatów do składu Komisji Rewizyjnej. Poproszę Panią 

Starostę.” 

Wicestarosta Pułtuski p. B. Jóźwiak- poinformowała, iż cyt. „Proponuję                    

do składu Komisji Rewizyjnej Panią Różę Krasucką i Panią Halinę Banach.” 

Wiceprzewodniczący Rady  Powiatu p. M. Jończyk- zapytał cyt. „Czy są inne 

propozycje? Poproszę.” 

Radny P. Brodzki - poinformował, iż cyt. „Do składu Komisji Rewizyjnej 

proponuję Pana Pawła Kowalczyka.” 

Wiceprzewodniczący Rady  Powiatu p. M. Jończyk- zapytał, czy Radna Róża 

Krasucka wyraża zgodę na kandydowanie?  

Radna R. Krasucka- wyraziła zgodę. 

Wiceprzewodniczący Rady  Powiatu p. M. Jończyk- zapytał, czy Radna Halina  

Banach wyraża zgodę na kandydowanie?  
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Radna H. Banach- wyraziła zgodę. 

Wiceprzewodniczący Rady  Powiatu p. M. Jończyk- zapytał, czy Radny Paweł 

Kowalczyk wyraża zgodę na kandydowanie?  

Radny P. Kowalczyk- wyraził zgodę. 

W związku z brakiem innych propozycji Wiceprzewodniczący Rady odczytał 

treść uchwały, a następnie zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały                      

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 

Za głosowało   14 radnych   

Przeciw     0  

Wstrzymało się    0   

Uchwała  Nr III/30/2024 została podjęta. 

 

Ad. 11 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu zarządził przystąpienie do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad Podjęcie uchwały w sprawie powołania 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej  i Zastępcy Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej. 

Wiceprzewodniczący Rady  Powiatu p. M. Jończyk- poinformował, iż cyt. 

„Szanowni Państwo, proszę o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej oraz na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 

proszę Państwa.” 

Wicestarosta Pułtuski p. B. Jóźwiak- poinformowała, iż cyt.                                     

„Na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej proponuję Panią Różę Krasucką. 

Na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Panią Halinę Banach. 

Dziękuję.” 

Wiceprzewodniczący Rady  Powiatu p. M. Jończyk- zapytał, czy są inne 

propozycje? Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy Radna Róża Krasucka 

wyraża zgodę na kandydowanie ?  

Radna R. Krasucka- wyraziła zgodę. 
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Wiceprzewodniczący Rady  Powiatu p. M. Jończyk- zapytał, czy Radna Halina  

Banach wyraża zgodę na kandydowanie ?  

Radna H. Banach- wyraziła zgodę. 

W związku z brakiem innych propozycji Przewodniczący Rady odczytał treść 

uchwały, a następnie zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej i Zastępcy Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej. 

Za głosowało   14 radnych   

Przeciw     0  

Wstrzymało się    0   

Uchwała  Nr III/31/2024 została podjęta. 

 

Ad.12 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu zarządził przystąpienie do realizacji 

kolejnego punktu porządku Sesji Informacja na temat prac Zarządu Powiatu                           

i realizacji uchwał Rady Powiatu. 

Wiceprzewodniczący Rady  Powiatu p. M. Jończyk- poinformował, iż cyt. 

„Poprosimy Pana Starostę. Są jakieś pytania do Pana Starosty? Wszystkie 

informacje na ten temat, wszyscy Radni dostali w systemie eSesja, zgadza się? 

Czyli nie ma pytań w sprawie informacji. Stwierdzam, że informacja została 

przyjęta.” 

Ad.13 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu zarządził przystąpienie do realizacji 

kolejnego punktu porządku Sesji Informacja na temat uchwał Zarządu 

Powiatu  w sprawie zmian budżetu powiatu. 

Wiceprzewodniczący Rady  Powiatu p. M. Jończyk- poinformował, iż cyt.. 

„Wszystkie informacje otrzymali Państwo na eSesję. Czy są pytania w sprawie 

przedstawionej informacji? Nie widzę. Stwierdzam, że informacja została 

przyjęta.” 
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Ad. 14 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu zarządził przystąpienie do realizacji 

kolejnego punktu porządku Sesji Wnioski i oświadczenia radnych. 

Wiceprzewodniczący Rady p. M. Jończyk- poinformował, iż cyt.. „Informuję 

Szanownych Państwa, iż podczas wspólnego posiedzenia Komisji 

Bezpieczeństwa oraz Komisji Polityki Regionalnej i Promocji, które odbyło się 

w dniu 18 czerwca 2024r., Radny Mirosław Barszcz zwrócił się do Starosty 

Pułtuskiego o przekazanie informacji na dzisiejszej Sesji Rady Powiatu                     

w Pułtusku na temat możliwości utworzenia w Powiecie Pułtuskim strzelnicy               

w ramach ogłoszonego przez Ministerstwo Obrony Narodowej konkursu ofert 

pn. „Strzelnica w powiecie" przy współpracy z Gminą Pułtusk. Proszę                      

o zabranie głosu Pana Starostę.” 

Starosta Pułtuski p. J. Zalewski- poinformował, iż cyt. „Jak już wspominałem               

na poprzedniej Sesji, taka rozmowa miała miejsce, w której uczestniczył Pan 

Radny Wiesław Cienkowski, jak i Pan Zastępca Burmistrza Mateusz 

Miłoszewski. Z tego, co wiem, jest planowana taka strzelnica na Stadionie 

Miejskim w Pułtusku. Kolejne spotkanie ma odbyć się w przyszłym tygodniu                    

i wtedy będziemy mogli udzielić więcej informacji. Po prostu dzisiaj, jeśli nawet 

by powiat chciał złożyć taki wniosek, tak naprawdę nie mamy lokalizacji.                

Ale myślę, że jest to dobra lokalizacja, o której wspominał Pan Burmistrz.               

To jest jednak Stadion Miejski, wtedy wszystkie te obiekty mieściłyby się                    

w jednym miejscu. Ma znajdować się pod trybuną. Tak bynajmniej mówił.” 

Wiceprzewodniczący Rady p. M. Jończyk- poinformował, iż cyt. „Proszę Pan 

Paweł.” 

Radny P. Brodzki-  poinformował, iż cyt.. „Jeszcze właśnie chciałem zadać 

pytania w sprawie strzelnicy, bo tutaj od kilku lat poruszyliśmy ten problem               

na Sesjach, na Komisjach. Także dziękuję bardzo Zarządowi, Panu Staroście za 

podjęcie tych rozmów z Miastem, bo potrzeba tej inwestycji jest naprawdę duża 

ze względu na zainteresowanie, szkolenie dzieci i młodzieży, zainteresowanie 
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dorosłych, a także podstawę programową, która również przewiduje strzelanie 

zarówno w szkole podstawowej, jak i w szkole średniej. A propos tych rozmów 

i tego wspólnego działania z Gminą, chciałem dopytać, czy wiadomo, kto będzie 

liderem tej inwestycji, czy coś zostało ustalone, czy to właśnie Miasto będzie 

wnioskować o wniosek? A także chciałem zapytać, czy już podczas tych 

rozmów wybrali Państwo, który wariant ma być dofinansowany, ponieważ w 

tym programie, projekcie, tych wariantów jest kilka do wyboru i czy taka 

decyzja już zapadła i czy wiadomo mniej więcej jakie koszty będą po stronie 

Powiatu przy tej współpracy?” 

Starosta Pułtuski p. J. Zalewski- poinformował, iż cyt. „Jeśli chodzi o to, kto 

będzie liderem, to propozycja z naszej strony będzie taka, aby to było Miasto, 

Gmina Pułtusk, tym bardziej, że grunt należy do Gminy Pułtusk. Jeśli chodzi                        

o te warianty, do którego byśmy się skłaniali, to będziemy to ustalać                          

w przyszłym tygodniu. Chcę też zaprosić osoby, które znają się na tym, które 

korzystają z takiej strzelnicy, bo naprawdę ja bynajmniej, czy członkowie 

Zarządu nie mamy takiej wiedzy. Wiem, że Pan, Panie Kolego Wiesławie 

uczestniczyłby z nami w spotkaniu, zaprosimy Pana Prezesa Maksymiliana 

Zarębę (Kierownik Sekcji Strzelectwa Sportowego MLKS 

NADNARWIANKA). ” 

Radny P. Brodzki-  poinformował, iż cyt. „Też chciałem uprzedzić i bardzo 

cieszę się, że pomyśleliście o członkach Sekcji Strzeleckiej Klubu MLKS 

Nadnarwianka, bo oni tak naprawdę mają największą wiedzę w tym zakresie.                     

A podczas realizacji takich inwestycji jednak ten wybór jest bardzo ważny, bo 

czasem jakiegoś metra zabraknie i okaże się, że nie można zrobić zawodów albo 

nie można zrobić kursu na pozwolenie na broń, czy egzaminów. Dlatego bardzo 

ważne, żeby te osoby, które w naszym mieście robią to od wielu lat, żeby w tych 

rozmowach i przy tym wyborze, a także przy realizacji tej inwestycji czynnie 

uczestniczyły, a wiem, że są bardzo chętne ku temu, bo wiedzą, jak potrzebne 

jest to w naszym mieście. Dziękuję.” 
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Starosta Pułtuski p. J. Zalewski- poinformował, iż cyt. „Też nie widzę 

przeszkody, aby Państwa Radnych zaprosić na taką rozmowę, takie spotkanie. 

Osoby, które będą miały ochotę, wyrażały chęć, to powiadomimy Państwa                     

o takim spotkaniu i wtedy Pan Radny też będzie mógł uczestniczyć.” 

Radny P. Brodzki - poinformował, iż cyt. „Jeszcze chciałem zapytać, bo jeżeli 

chodzi o udział powiatu, to jeszcze nie było poruszane?” 

Starosta Pułtuski p. J. Zalewski- poinformował, iż cyt. „Nie było.” 

Radny P. Brodzki -  poinformował, iż cyt. „Ok, dziękuję bardzo.” 

Starosta Pułtuski p. J. Zalewski- poinformował, iż cyt. „Rozmowa skończyła się 

na tym, że Pan Zastępca Burmistrza miał rozmawiać z Panią Burmistrz i miał 

wrócić do powiatu z powrotem z informacją i czekamy, ale przypominamy się                

i takie spotkanie ma się odbyć.” 

Wiceprzewodniczący Rady p. M. Jończyk- poinformował, iż cyt. „Dziękuję 

bardzo. Proszę o zgłaszanie wniosków.” 

Radna R. Krasucka- poinformowała, iż cyt.. „Bardzo dziękuję. Chciałam 

zapytać, czy Pan Starosta może mógłby nas poinformować, coś bliżej na temat 

remontu mostu wyszkowskiego. Czy Pan, jako władza powiatowa wie coś na 

ten temat do, kiedy będzie to trwało, w jakich godzinach, w jakich dniach? Co 

prawda są wakacje, ale  jest ruch i obciążenie. Dziękuję bardzo.” 

Starosta Pułtuski p. J. Zalewski- poinformował, iż cyt. „Mam taką informację, 

jaka była podawana w mediach, tylko i wyłącznie.” 

Wiceprzewodniczący Rady p. M. Jończyk- poinformował, iż cyt.. „Czyli pewnie 

ten przyjęty 5 lipca br. Proszę o zgłoszenie wniosków. Proszę.” 

Radna M. Chełstowska- poinformowała, iż cyt. „Ja chciałam na chwileczkę 

wrócić jeszcze do tematu, który poruszałam na naszych Komisjach, mianowicie 

przetarg na projekt drogi Prusinowice-Kościesze, który został unieważniony.                

I tych przetargów unieważnionych mamy aż siedem, tylko jeden projekt będzie 

realizowany. Za każdym razem powodem jest fakt, że oferta była droższa niż 

zaplanowany budżet. I takie mam pytania, właśnie chciałabym dowiedzieć się, 
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co w związku z tym faktem, czy będą podejmowane kolejne przetargi, jeśli tak 

to kiedy? I też jeszcze chciałam dopytać, ponieważ porównując oferty                         

na wykonanie projektu tych dróg zostały zaplanowane różne budżety, bo tam 

mamy i 180 000 zł, 130 000 zł, 10 000 zł. Tak, jak to jest w przypadku m.in. 

omawianej drogi. I chciałam dopytać z czego ta różnica wynika? I jeszcze tak, 

nie wiem, pewnie nie znam się, ale dopytam, ponieważ wśród tych projektów 

mamy projekty na drogi, ale też na kawałek ścieżki rowerowej, chodnika,                   

to takie wydają się małe zadania, małe inwestycje. Czy jest konieczność 

ogłaszania przetargu na te zadania, czy może to na zasadzie umowy                             

z wykonawcą, wtedy może koszty byłyby trochę mniejsze. Takie mam pytania, 

czy mogę prosić o odpowiedź? Dziękuję.” 

Starosta Pułtuski p. J. Zalewski- poinformował, iż cyt. „Uzupełni moją 

odpowiedź Pan Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Pułtusku, ale z tego,             

co wiem, to dlatego przetarg został unieważniony, bo była oferta,  Pan Dyrektor 

na pewno mnie tu poprawi, załóżmy 120 000 zł, 130 000 zł i pierwsza, jedna, 

druga, a trzecia 300 000 zł.  Pierwszy, jak i drugi oferent nie złożył dokumentów 

i trudno wybrać trzecią ofertę za kwotę 300 000 zł. Dlatego zabrakło i środków                     

i ten przetarg zostanie powtórzony. To byłaby skrajna niegospodarność. Trzeba 

odczekać dwa tygodnie, przetarg nie jest rozstrzygnięty i ponownie będziemy go 

powtarzać. A jeśli chodzi o takie małe zadania, o których wspomina Pani Radna, 

to też nie jestem do końca specjalistą od zamówień publicznych, ale wiem, że                

z tzw. wolnej ręki, jeśli chodzi o oferty, to jest około 150 000 zł brutto.” 

Skarbnik Powiatu p. R. Krzyżewska- podkreśliła cyt. „130 000 zł netto.” 

Starosta Pułtuski p. J. Zalewski- poinformował, iż cyt. „Więc tych zadań jest 

ogłaszanych dużo więcej, sumuje się to w ciągu roku i nie ma możliwości, żeby                  

z tzw. wolnej ręki, czy na zasadzie zapytań ofertowych wybierać wykonawców    

i te przetargi muszą być ogłoszone, ale uważam, że jest to najbardziej 

transparentny sposób wyłaniania wykonawców.” 

Wiceprzewodniczący Rady p. M. Jończyk- poinformował, iż cyt. „Dziękujemy 
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bardzo. Czy jeszcze ktoś z Państwa? Proszę.” 

Radny A. Knochowski- poinformował, iż cyt. „Jeszcze jedno pytanie                         

w związku z planowaną przebudową albo remontem drogi ul. Mickiewicza. Czy 

został już rozstrzygnięty przetarg? Jeżeli nie, to kiedy zostanie rozstrzygnięty?” 

Starosta Pułtuski p. J. Zalewski- poinformował, iż cyt.. „Bardzo proszę Pana 

Dyrektora.” 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Pułtusku p. Marek Kamińśki- 

poinformował, iż cyt. „Szanowni Państwo, jesteśmy po tzw. otwarciu ofert. 

Jeżeli chodzi o ul. Mickiewicza, to wpłynęły dwie oferty. Jedna od firmy „Drogi 

i Mosty Jan Kaczmarczyk na kwotę 9 797 979, 79 zł, czyli bez mała                                

9 800 000 zł. Druga oferta od firmy „PDG", czyli Panów GOC na kwotę                       

10 790 000 zł. Czyli różnica między tymi ofertami wynosi około miliona 

złotych. Także w tej chwili analizujemy dokumenty i złożę wniosek o wybór 

wykonawcy, jeżeli zostaną uzupełnione te wszystkie niezbędne dokumenty.” 

Radny A. Knochowski- zapytał cyt. „Jeśli zostanie wybrana oferta, to jak szybko 

wykonawca może podjąć pracę?” 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Pułtusku p. Marek Kamińśki- 

poinformował, iż cyt. „Wykonawcy przy rozmowach, przy szacowaniu kosztów 

deklarowali, że te prace mogłyby się rozpocząć w tym roku.” 

Radny A. Knochowski- zapytał cyt. „Te prace równolegle będą odbywały się na 

całym odcinku drogi, czy będą robione jakoś etapami?” 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Pułtusku p. Marek Kamińśki- 

poinformował, iż cyt. „To znaczy, nie, na pewno będą podzielone na etapy.” 

Radny A. Knochowski- poinformował, iż cyt. „Rozumiem, dziękuję.” 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Pułtusku p. Marek Kamińśki- 

poinformował, iż cyt. „Dziękuję.” 

Wiceprzewodniczący Rady p. M. Jończyk- poinformował, iż cyt.. „Dziękuję 

Panie Dyrektorze. Czy ktoś z Państwa? Proszę.” 

Radny P. Kowalczyk- poinformował, iż cyt. „Tak, ja chciałem jeszcze odnośnie 
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kolei. Dostaliśmy pismo, które Ministerstwo Infrastruktury skierowało do Pana 

Starosty, więc dziękuję tutaj za przekazanie naszej uchwały. Ta odpowiedź jest 

dość ogólna, nie odnosi tak szczegółowo do naszego projektu, ale być może jest 

o tyle optymistyczna, że ta nasza linia jest planowana. Ten potok pasażerów jest 

planowany większy niż szacowany tysiąc, a więc być może nie będzie usunięta 

z planów. Ale jeszcze chciałbym poruszyć tutaj temat, bo Ministerstwo 

Infrastruktury odpowiada, że właśnie w razie mniejszych potoków będą 

proponowali ofertę autobusową z wysoką częstotliwością powiązaną                            

w punktach przesiadkowych z ofertą kolejową. I tak sobie pomyślałem, czy nie 

można podrążyć tego tematu, bo wiadomo, że kolej nawet, jeśli tutaj z wielkim 

zaangażowaniem, by przystąpiło teraz PKP do realizacji, to jest kwestia paru lat. 

I czy nawet dzisiaj nie podrążyć tego tematu z Ministerstwem Infrastruktury,                

co oni rozumieją przez to, że będą kierować takie oferty i właśnie tutaj 

zaproponować, żeby pozyskać środki na tę ofertę, utworzyć linie autobusowe                    

z Pułtuska do Zegrza.” 

Wiceprzewodniczący Rady p. M. Jończyk- poinformował, iż cyt.. „Proszę Panie 

Starosto.” 

Starosta Pułtuski p. J. Zalewski- poinformował, iż cyt. „Na dzień dzisiejszy 

mamy taką możliwość, że składamy wniosek do Wojewody i dostajemy taką 

dotację do kilometra. Jest to kwota 3 zł. Dzisiaj przewoźnik, który obsługuje 

Powiat Pułtuski, jest to kwota 4,50 zł. Nowe nabory zaczną się u Pana 

Wojewody w listopadzie, w grudniu, więc taki wniosek, jako Powiat możemy 

złożyć, ale wcześniej musimy podjąć uchwałę o takiej współpracy. Powiat 

Legionowski, a także Powiat Pułtuski, bo wychodzimy poza Powiat Pułtuski 

takie porozumienie i wtedy, jeśli podejmiemy takie uchwały, możemy złożyć 

wniosek i poszerzyć tę ofertę o transport samochodowy, autobusowy do Zegrza. 

Myśleliśmy też o tym, dlatego, że w poprzednich latach było kilka, czy 

kilkanaście osób zainteresowanych nauką w naszych szkołach. Myślę                          

tu  o Serocku i dobrze. Tak myśleliśmy, że załóżmy na godzinę szóstą zawozimy 
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mieszkańców naszego miasta czy powiatu do Zegrza, wracając autobus 

zabierałby osoby z Serocka do szkoły do Pułtuska. Tak bynajmniej rozważamy, 

mamy taki plan na 2025r.. W tej chwili nie ma naborów ogłoszonych przez Pana 

Wojewodę, bo to nie jest nabór ciągły, więc myślę, że po wakacjach należałoby 

zawrzeć takie porozumienie między powiatami, ale wcześniej trzeba podjąć 

takie stosowne uchwały. Też rozmawialiśmy z Miastem Pułtusk. Nie wiem, czy 

Pan Radny może obserwował Sesję Rady Miejskiej, takie rozwiązanie zgłaszał 

jeden z radnych miejskich. Nie wiem, który, ale też wspominał, że dobrze 

byłoby, żeby taka linia była utworzona. Myślę, że nie ma większej potrzeby, tak 

mi się wydaje, jak na dzień dzisiejszy, żeby jeden autokar, załóżmy 50 osób rano 

przewiózł i żeby przywiózł tę młodzież załóżmy o godzinie przed 16,a będąc 

tam o godz. 17-18 z powrotem. To byłyby dwa kursy, rano i popołudniu.” 

Wiceprzewodniczący Rady p. M. Jończyk- poinformował, iż cyt.. „Ktoś                      

z Państwa może jeszcze? Proszę.” 

Radny P. Kowalczyk- poinformował, iż cyt.. „Ja jeszcze w sprawie 

skrzyżowania w Bulkowie. Dziękuję za szybką odpowiedź na tę interpelację.                 

I tak z tego, co właśnie teraz na szybko zdążyłem zapoznać się z nią, rozumiem, 

że takie konkretne działania, które są teraz zaplanowane, to są na lipiec. 

Wyznaczenie takiego oznakowania pionowego, tzw. plaster miodu, a czy te 

progi zwalniające, których też jest możliwość wykonania, są poddane pod 

wątpliwość, że będą je omijać użytkownicy i tak dalej, ale wydaje mi się, że 

warto jednak mimo wszystko spróbować, żeby je tam wybudować i czy jest               

to rozważane i jak szybko mogłoby być wykonane.” 

Starosta Pułtuski p. J. Zalewski- poinformował, iż cyt.. „Myślę, że Pan Dyrektor 

odpowie na to pytanie, ale myślę, że w lipcu br. należy też sfrezować                           

to skrzyżowanie, zrobić nakładki i jeszcze raz postawić nowe znaki, może 

bardziej widoczne. Chociaż wydaje mi się, że to skrzyżowanie jest dobrze 

oznaczone, a jednak wczoraj byłem świadkiem, jak osoba na „stopie" nie 

zatrzymała się, przejechała, tak jakby, to była droga z pierwszeństwem. Są i 
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linie na drodze.” 

Radny P. Kowalczyk- poinformował, iż cyt.. „Wydaje się, że jest dobrze, ale 

mimo wszystko, jakby na innych skrzyżowaniach jednak tak nie zdarza się 

często jak tam.” 

Starosta Pułtuski p. J. Zalewski- poinformował, iż cyt.. „Trzeba się zastanowić 

jak jeszcze bardziej to skrzyżowanie uzbroić w jakieś znaki, może powtórzyć te 

znaki, żeby były bardziej widoczne, bezpieczniejsze.” 

Radny P. Kowalczyk- poinformował, iż cyt.. „To jeśli mogę, jeszcze dwa 

pytania odnośnie dróg, być może bardziej do Pana Dyrektora. Pierwsza rzecz,                         

to tutaj w informacji z Zarządu jest informacja, że mieszkańcy czy rodzice ze 

szkoły w Pobyłkowie Dużym zwrócili się z petycją o instalację progów 

zwalniających na drodze przy szkole. I ta odpowiedź jest taka trochę 

niepokojąca, bym powiedział. Dobrze, że ma być to poddane analizie.                        

Ok, to rozumiem, że trzeba przeanalizować, czy to jest konieczne, ale skoro 

rodzice chcą, to wydaje się, że chyba najlepiej znają sprawę, a dwa, że nawet 

jeśli, to byłoby do wykonania to w 2025r. Czy budowa progów zwalniających 

jest aż tak wymagającą inwestycją, że można ją zrealizować dopiero za pół 

roku? Czy nie można byłoby tego przyspieszyć? A drugie pytanie o drogę                     

w Skórznicach, bo teraz został rozstrzygnięty przetarg i będzie realizowana                        

ta droga. I mam takie pytanie, ponieważ z tej dokumentacji wynika, że 

zaplanowana jest wycinka trzynastu drzew z tego, co pamiętam. Wydaje się, że 

te drzewa, one nie przeszkadzają, one stoją gdzieś tam na skraju pasa drogi,                   

a nie w jezdni, więc są na tyle daleko, że wydaje się, że nie przeszkadzają i czy 

ta wycinka tych trzynastu drzew jest tam konieczna, w związku z budową tej 

drogi.” 

Wiceprzewodniczący Rady p. M. Jończyk- poinformował, iż cyt.. „Poprosimy 

Panie Dyrektorze.” 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Pułtusku p. Marek Kamińśki- 

poinformował, iż cyt. „Szanowni Państwo, może zacznę od tematu Skórznic. 
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Musimy pamiętać, poczekajmy na inwentaryzację geodezyjną i na obmiar 

geodezyjny i wtedy zobaczymy, jak wygląda granica pasa, jak wygląda granica 

robót i jaka odległość od jezdni jest potrzebna. Musimy pamiętać, że będą tam 

wykonane poszerzenia. To jest jedna rzecz. Druga rzecz, proszę Państwa, 

musimy pamiętać o tym, że my wycinając drzewo, jednocześnie musimy                       

to drzewo nasadzić. Wydaje mi się, że warto pochylić się na etapie przebudowy 

drogi, jeżeli drzewo może, że tak powiem, wręcz zagrażać bezpieczeństwu,                     

to po prostu wykonać nasadzenie w bezpieczniejszym miejscu. To jest jedna 

rzecz. To pierwsze pytanie Panie Radny?” 

Wiceprzewodniczący Rady p. M. Jończyk- podkreślił cyt.. „O progi 

zwalniające.” 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Pułtusku p. Marek Kamińśki- 

poinformował, iż cyt. „Jeżeli chodzi o progi zwalniające, proszę Państwa, to nie 

jest jeden wniosek, który mamy na ten rok. Przy naszych drogach mamy 

komunikację zbiorową, mamy komunikację szkolną. Musimy pamiętać, że my 

nie możemy wykonywać takich typowych progów. Musimy wykonywać progi 

najazdowe. Jeżeli chodzi o progi najazdowe prefabrykowane, które można 

kupić, to w tej chwili jest to koszt około trzydziestu paru tysięcy złotych.                        

Do tego jeszcze dochodzi projekt organizacji ruchu na poziomie około 1 500 zł. 

I ta odpowiedź jest przygotowana w zgodzie ze środkami, jakie możemy w roku 

obecnym wygospodarować. I to tylko tym jest podyktowane. Ja oczywiście będę 

to analizował i na pewno będę prosił Zarząd o podjęcie decyzji na ten temat, ale 

tak, jak mówię, to nie jest jedyny wniosek, który mamy. I musimy proszę 

Państwa jeszcze pamiętać o tym, że mamy tereny rolnicze. Rolnicy często nie 

chcą progów zwalniających, bo powoduje to jakieś komplikacje. Także tutaj 

trzeba to będzie, że tak powiem rozważyć, aczkolwiek bezpieczeństwo dzieci 

myślę, że jest nadrzędne.” 

Radny P. Kowalczyk- poinformował, iż cyt.. „To jeszcze o te Skórznice 

chciałem dopytać, bo tak trochę nie rozumiem, jaka jeszcze analiza tam będzie 
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wykonywana. Tam już jest dokumentacja przetargowa, przetarg rozstrzygnięty. 

Umowa chyba jeszcze niepodpisana, ale pewnie będzie na dniach, wykonawca 

jest już wybrany. Tam projekt już jest i te drzewa, jakby są zinwentaryzowane                 

i wyznaczone konkretne drzewa, które są do usunięcia w ramach umowy. Czyli 

tak naprawdę, jeżeli by ich wykonawca nie usunął, to nie zrealizuje umowy.” 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Pułtusku p. Marek Kamińśki- 

poinformował, iż cyt. „To znaczy proszę Państwa, to jest tak, że projektant 

wykonując projekt szacuje, które drzewa należy usunąć. Każda inwestycja 

zaczyna się od odmiaru geodezyjnego i wtedy z wykonawcą wspólnie oglądamy 

ten stan istniejący, który jest i jeżeli, któreś z drzew wydaje się, że jest, że tak 

powiem do uratowania i może zostać, to drzewo po prostu zostaje. Natomiast 

tutaj, tak jak mówię, poczekajmy na geodetę, poczekajmy na wyznaczenie pasa 

drogowego i wtedy będziemy mogli podjąć decyzję. Ale tak, jak mówię proszę 

Państwa, jedno drzewo zastępujemy drugim, bezpiecznie położonym. Także 

myślę, że warto rozważyć, jeżeli oczywiście nie ma jakiejś dużej kolizji, to nie 

będziemy wycinali, ale, jeżeli ta kolizja będzie zagrażała hipotetycznie 

bezpieczeństwu, to myślę, że warto takie drzewo zastąpić nowym, położonym      

w bezpieczniejszej odległości od jezdni. Proszę pamiętać, że będziemy 

poszerzali jezdnię.” 

Wiceprzewodniczący Rady p. M. Jończyk- poinformował, iż cyt.. „Dziękuję 

bardzo. Jeszcze jakieś wnioski?” 

 

Ad. 15 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu zarządził przystąpienie do realizacji 

ostatniego punktu porządku Sesji Zamknięcie Sesji. 

 

Wiceprzewodniczący Rady podziękował za udział w obradach trzeciej Sesji 

Rady Powiatu, a następnie zamknął trzecią Sesję Rady Powiatu w Pułtusku.  
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Na tym protokół zakończono. 

Sesja zakończyła się o godz. 16.14. 

 

Protokołowały:          Przewodniczył obradom: 

Martyna Wędrowska          Marek Jończyk 

 

..................................................           ….......................................... 

 

Maria Bryl         
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